
PROTOKÓŁ NR LVI/2022 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 roku 

w godz. 15:00 do 18:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

Obrady rozpoczęły się w 14 osobowym składzie, w dalszej części do obrad dołączył Radny 

Ireneusz Śmiechowski. 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia: 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z: 

a) LV sesji , która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu. 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce 

c) Program współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2023 r. 

d) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

f) uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (przekazano radnym 14 listopada 



2022 r.) 

g) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2022 r.) 

4. Przerwa 

5. Przyjęcie planów pracy na 2023 rok: 

a) Komisji Rewizyjnej 

b) Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

c) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

d) Komisji Statutowo-Regulaminowej 

e) Rady Gminy 

6. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

8. Interpelacje i wolne wnioski 

9. Zakończenie sesji 

 

 

 

AD.1  

LVI  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, sołtysów oraz 

mieszkańców. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

Przewodnicząca Rady zgłosiła zmianę do porządku obrad, która dotyczyła Wniosku o zdjęcie z 

porządku obrad pkt. Przyjęcie protokołu z LV sesji, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. Przyjęcie 

protokołu z LV sesji, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. Przyjęcie protokołu z LV sesji, która odbyła się w dniu 29 

listopada 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 



Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Mieczysław Kociucki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aniela Grela, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (1) 

Ireneusz Śmiechowski 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła  Wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad pkt. Przyjęcie protokołu z LV sesji, która odbyła się w dniu 29 listopada 2022 roku. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (1) 

Ireneusz Śmiechowski  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła porządek obrad. 

 

 

 

Ad. 3  Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Magdalenę Żbikowską Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej 

Nieszawce i nadania statutu. 

 

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt uchwały 

 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 



 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 20 grudnia  2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-Regulaminowej 

Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, że 

komisja w dn. 20 grudnia  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięła: 

Radna Aniela Grela 

Sołtys Sołectwa Małej Nieszawki 

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej 

Nieszawce i nadania statutu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu.. 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce 

 

Pan Wójt  przedstawił  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 20 grudnia  2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 20 

grudnia 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Jadwiga Pawlikowska 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji 

Pani Skarbnik 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce 

 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Mieczysław Kociucki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aniela Grela, Alina Sobecka , Katarzyna Streich 

NIEOBECNI (1) 

Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Wielkiej Nieszawce. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta  o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2023 r. 

 

Pan Wójt  przedstawił  projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury 

i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – poinformowała, że 

komisja w dn. 20 grudnia 2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony  Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 20 grudnia  2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-Regulaminowej 

Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, że 

komisja w dn. 20 grudnia  2022 r. przyjęła projekt uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 



Radna Aleksandra Rębacz 

Radna Katarzyna Streich 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pan Wójt 

Kierownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie - Wniosek formalny o zmianę w paragrafie 13 pkt. 2 

kwoty 20 000,00 zł na kwotę 10 000,00 zł 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę w paragrafie 13 pkt. 2 kwoty 20 000,00 zł na kwotę 10 000,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Mieczysław Kociucki, Dariusz Tkaczyk 

PRZECIW (7) 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz 

Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy nie przyjęła Wniosku formalnego o zmianę w 

paragrafie 13 pkt. 2 kwoty 20 000,00 zł na kwotę 10 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Programu współpracy 

Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, 



Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

Programu współpracy Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2023 r.. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 20 grudnia  2022 r. przyjęła projekt uchwały 2 głosy za /  2 wstrzymujące się 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Ireneusz Śmiechowski 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Pan Wójt 

Kierownik Referatu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji 

Kierownik Referatu Inwestycji 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na 

lata 2022-2025 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja w dn. 20 

grudnia  2022 r. przyjęła projekt uchwały 2 głosy pozytywne/ 2 głosy wstrzymujące się 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

 

 



Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (przekazano radnym 14 listopada 2022 r.) 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w dniu 2 grudnia odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

odnośnie procedowania budżetu.  

Przewodnicząca poinformowała również, że wpłynęły do niej dwa wnioski. Jeden z Komisji Statutowo 

– Regulaminowej oraz Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Pan Wójt przedstawił wnioski, które otrzymał od Komisji oraz udzielił odpowiedzi, iż oba wnioski nie 

zostały przyjęte gdyż nie spełniały potrzebnych wymagań. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Alina Sobecka 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radny Ireneusz Śmiechowski 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Pan Wójt 

Pani Skarbnik 

Kierownik Referatu Inwestycji 

Radna Jadwiga Pawlikowska 

 

Radna Aniela Grela zgłosiła zdanie odrębne do protokołu „Uważam, że budżet jest trochę taki 

papierowy, Pan Wójt mówi że mogą być zmiany w budżecie. Pewnie, że mogą być i one praktycznie 

powinny być po 3 dniach wprowadzone czyli 3/4 stycznia no ale budżet według mnie jest, nie mam 

właściwego słowa ale dla mnie słaby a to z takiego powodu, że brak jest inwestycji strategicznych. 

Generalnie to przenoszone są tylko inwestycje z tego roku, z ubiegłego roku na następny. Jest tylko 

wprowadzony Ośrodek Zdrowia.  Nie wzmianki o Urzędzie Gminy, gdzie on zagraża bezpieczeństwu 

pracowników i ja teraz nie domagam się abyście państwo teraz potwierdzili głośno no ale tak jest, że tak 

jak zasugerowałam, że kaski są potrzebne pracownikom tak dalej to podtrzymuje. Cisza odnośnie 

Dziennego Domu Pobytu Seniora, cisza odnośnie koncepcji budowy Szkoły Podstawowej w Małej 

Nieszawce, brak poprawy bezpieczeństwa. Chodziło mi o wprowadzenie łącznika z Kąkola do Stacji 

Kolejowej i one nie jest mi potrzebny. Nie można się tamtędy poruszać. Zamiast robić to ze ZRITu 

można uzgodnić to z Nadleśnictwem. Dlatego uważam, że budżet jest ten słaby.”  

 

Radna Katarzyna Streich zgłosiła zdanie odrębne do protokołu „Dla mnie ten budżet jest budżetem 

nie do zrealizowania i tak jak powiedziała Pani (Radna) Aniela Grela ‘’papierowy”.  

Z inwestycji, które mamy zapisane na przyszły rok, mamy dwie drogi tutaj usytuowane tj. ul. 

Rzemieślnicza, która miała być wykonana w tym roku, niestety nie została wykonana i ściągaliśmy tą 

drogę miesiąc temu na Sesji Rady zmianami budżetowymi znowu. Mamy ją wpisaną w projekt budżetu 



na rok 2023 a następną drogą, którą będziemy robić będzie tylko ul. Magnoliowa, na której mieszka 

jeden z radnych i który w przeciągu tej jednej swojej kadencji w której Pan jest wójtem ma zrobione 

oświetlenie teraz będzie miał wykostkowaną drogę. To nie jest coś co zadziałał dla swojego okręgu tylko 

tak naprawdę przykro to mówić ale zadziałał dla samego siebie, dla swoich mieszkańców na swojej 

drodze.” 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (przekazano radnym 14 listopada 

2022 r.). 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (przekazano radnym 14 listopada 2022 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Mieczysław Kociucki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aniela Grela, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

uchylająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 (przekazano 

radnym 14 listopada 2022 r.) 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2022 r.) 

 

Pani Skarbnik  przedstawiła  projekt uchwały 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W  dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Pani Skarbnik 

 



Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 (przekazano radnym dn. 14 

listopada 2022 r.) 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2022 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Dariusz 

Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aniela Grela, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2023-2026 

(przekazano radnym dn. 14 listopada 2022 r.). 

 

PRZERWA 

 

 

 

AD. 5 Przyjęcie planów pracy na 2023 rok: 

a) Plan pracy Komisji Rewizyjnej 

  

Głosowano w sprawie: 

Planu Pracy Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

b) Plan pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

 

Głosowano w sprawie: 

Planu Pracy Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

 

 

 

c) Plan pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

 

Głosowano w sprawie: 

Planu Pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

d) Plan Pracy Komisji Statutowo – Regulaminowej 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Statutowo-Regulaminowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

 

 

 

 

 



e) Plan Pracy Rady Gminy 

 

Głosowano w sprawie: 

Planu Pracy Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

AD. 6  

 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 2 grudnia opiniując propozycję 

uchwały budżetu na 2023 rok oraz 20 grudnia opiniując materiały na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała się  

w dn. 2 grudnia opiniując propozycję uchwały budżetu na 2023 rok oraz 20 grudnia opiniując materiały 

na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka - poinformowała,  

że Komisja spotkała się w dn. 2 grudnia opiniując propozycję uchwały budżetu na 2023 rok  

oraz 20 grudnia opiniując materiały na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej w zastępstwie za przewodniczącą Komisji 

referuje Radny Rafał Szulc  – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 2 grudnia opiniując 

propozycję uchwały budżetu na 2023 rok oraz 20 grudnia opiniując materiały na sesję 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcina Sobiecha – poinformowała, że 

Komisja spotkała się w dn. 2 grudnia opiniując propozycję uchwały budżetu na 2023 rok  

 

AD. 7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LV, która odbyła 

się w dniu 29 listopada 2022 roku. 

 

AD. 8 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 



Radna Alina Sobecka  – poruszyła temat: 

• Ul. Wiślanej, chodzi o ścieżkę rowerową, dokładniej oświetlenie realizowane z Funduszu 

Sołeckiego na 2022 rok 

• Wniosku Komisji Rewizyjnej, który wpłynął do Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

Co gmina zrobiła w sprawie kontroli przeprowadzonej przez Komisję? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Radna Aniela Grela – poruszył a temat: 

• Oświetlenia ścieżki rowerowej realizowane z Funduszu Sołeckiego na 2022 rok 

 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radna Jadwiga Pawlikowska – poruszyła  temat: 

• Jakie Gmina ma uprawnienia w sprawie spalania rzeczy, którymi nie powinno się palić? 

• Słabego działania Policji na terenie naszej Gminy 

 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Radna Katarzyna Streich  – poruszyła temat: 

• Róg ul. Pięknej i ul. Narcyzowej – dlaczego zostały wycięte drzewa. Z jakiego powodu i czy 

tam będzie coś przygotowywane? 

• Czy będzie robiony brakujący odcinek chodnika wzdłuż ul. Toruńskiej pomiędzy ul. Piękną a 

ul. Tulipanową czy jest w planach na przyszły rok? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Radny Mieczysław Kociucki – poruszył  temat: 

• Czy obowiązuje już ustawa mówiąca o wycinaniu pewnych gatunków drzew bez pozwolenia 

Urzędu Gminy? 

 

Pani Sekretarz Gminy – udzieliła odpowiedzi Radnemu 

 

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka oraz złożyła najserdeczniejsze życzenia z okazji 

zbliżających się świąt Bożego Narodzenia a także złożyła życzenia na nadchodzący NOWY 2023 ROK 

po czym zamknęła obrady. 

  

 

 



Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/32799/lvi-sesja-rady-gminy-20122022.htm 

 

Protokołował                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/32799/lvi-sesja-rady-gminy-20122022.htm

